
Referat skolebestyrelsesmødet d. 20 juni 2024 kl. 17.00 - 18.30 

 
Dato: 20. juni 2024 
Mødeleder: Stine Magnussen 
Referent: KM 
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Tine Halkjær, Stine Magnussen,Karen Louise Reeh,, Anne Festersen, Jonas Ulstrup 
(Medarbejderrepræsentant), Niels Degn-Andersen (Medarbejderrepræsentant), Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder) 
 
Afbud: Yeliz Jakobsen, Maria Kildehave Jeppesen, Johan (Elevrådsrepræsentant) 
 
Fraværende uden afbud: 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlægger 
punktet? 

Hvad skal der gøres med 
punktet? 
● Tage fælles beslutning 

● Give input (til fx 

lederbeslutning) 

● Erfaringsudveksling 

● Diskutere dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølgning 

 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

   
5 min. 

   

 
Nyt fra eleverne 
 

  
Orientering 

 
5 min. 

   



 
Tilbagemelding 
fra elevrådets 
drøftelse af 
skolens 
værdigrundlag og 
ordensreglerne 
 

  
Orientering og refleksion 

 
15 min. 

 
Elevrådet har 
drøftet skolens 
værdigrundlag 
ude i klasserne og 
har samlet op på 
et elevrådsmøde 
fredag d. 14. juni. 
 

KM gennemgik 
tilbagemeldinger fra 
elevrådet. 
 

 

 
Drøftelse og 
beslutning af 
indhold på vores 
kommende 
kontaktforældre
møde 
 

  
Beslutning 

 
15 min. 

 
Udvalget kommer 
med forslag til 
indhold på vores 
kommende 
kontaktforældre
møde. 

Emner: 
● Forum på 

Aula 
● Lån af skolen 
● Årskalender 
● Møde alle 

klassens 
lærere 

● Mobilfri zone 
 
Næste 
kontaktforældremød
e er 24/9 16.30-
18.00. 
Emnet er: 
“Hvordan styrkes og 
bevares fokus på 
fællesskabet i alle 
klasser på skolen?” 
 

 

 
Fortsat drøftelse  
af 
skolebestyrelsens 
arbejde de 
kommende to år 

  
Refleksion til 
arbejdsgruppens videre 
arbejde 

 
20 min. 

 
Vi arbejder videre 
med en 
overordnet plan 
for 
skolebestyrelsens 

Skolebestyrelsen 
ønsker en mere 
overordnet strategi 
for de kommende 2 
års 
bestyrelsesarbejde. 

 



samt 
nedsættelse af 
arbejdsgruppe 
 

arbejde og 
nedsætter et 
udvalg. 
 

 
Fokus på om der er 
nogen af de 
nuværende 
principper der skal 
genbesøges. 
 
Der nedsættes et 
udvalg: 
Tine Halkjær, Anne 
Festersen, Ane 
Stockmarr 
 

 
Godkendelse af 
skemaerne, se 
bilag i mappen 
 

  
Beslutning 

 
10 min. 

 Skemaerne er 
godkendt 

Personale skemaerne 
bliver også lagt ud til 
bestyrelsen i år og 
fremadrettet 
kommende skoleår. 
Stort set alle 
personalets 
pædagogiske ønsker for 
skemaerne er løst. En 
stor del af skemaerne 
er lagt som 
parallellægninger i 
forbindelse med 
Odense Kommunes 
ungedidaktik, hvor 
skemaerne er en stor 
del af det strukturelle 
greb, vi er blevet bedt 
om at udarbejde i 
fornyelsen af 
ungeskolen. 



Skolebestyrelsen får 
fremlagt elev 
skemaerne til 
gennemgang. 
Det er forsøgt, at alle 
klasser har deres 
klasselærere fordelt 
hen over hele ugen. 
 
 

 
Godkendelse af 
årsberetning, se 
bilag 
 

  
beslutning 

 
10 min. 

 Godkendt  

 
Årshjul og 
mødedatoer for 
kommende 
skoleår, se bilag 

  
Beslutning 

 
5 min. 

 Godkendt 
 

 

 
Eventuelt 
 

   
5 min. 

 Forældrehenvendelse 
omkring nedlæggelse 
af skolebod. 
 
Forældrehenvendelse 
angående oprettelse 
af valgfag på 7. 
årgang. 

 

 

 


